
 

 

Paldies, ka šodien esat šeit! Es zinu, cik daudz tas nozīmē Izraēlas tautai, kas ir pārcietusi 

daudzu paaudžu laikā smagāko terora aktu.  

Es lepojos, ka šodien te pulcējamies tik plašā skaitā. Ir nozīmīgi, ka esam sanākuši šeit — pie 

Eiropas Parlamenta. Ir simboliski, ka pulcējamies Simonas Veilas agorā. Ir svarīgi neklusēt. 

Un ir izšķirīgi stingri iestāties pret terorismu  

7. oktobris ir diena, ko pasaule pieminēs ar šausmām. Visas pasaules acu priekšā ebreji tikuši 

nogalināti tāpēc vien, ka viņi ir ebreji. Jau atkal. Izraēlā.  

Mēs šeit esam kopā ar Eiropadomes priekšsēdētāju, Eiropas Komisijas priekšsēdētāju un jums 

visiem, lai vienoti paustu solidaritāti, nosodītu šausminošos terora aktus un slepkavības un 

pieprasītu nekavējoties atbrīvot ķīlniekus.  

Eiropa ir gatava palīdzēt rast risinājumu, bet — esmu to jau teikusi un to ir vērts atkārtot — 

terorismam nav nekāda attaisnojuma.  

Hamas ir teroristiska organizācija. Tā nepārstāv palestīniešu tautas leģitīmo gribu. Tā 

nepiedāvā nekādus risinājumus. Tā piedāvā tikai asinsizliešanu.  

Ir jārunā skaidra valoda. 7. oktobrī Hamas nogalināja vairāk nekā tūkstoti nevainīgu zīdaiņu, 

bērnu, sieviešu un vīriešu un joprojām tur gandrīz 100 ķīlnieku. Kaujinieki atklāja uguni uz 

simtiem jauniešu mūzikas festivālā, nogalinot bez izšķirības — arī ES valstspiederīgos. Viņi 

nolaupīja jaunas meitenes un zēnus. Viņi izvilka no mājām vecus cilvēkus, kas bija pārcietuši 

holokaustu. Viņi pa ielām vadāja cilvēku līķus, tos izrādīdami kā trofejas. 

Šis nav brīdis, kad novirzīties no tēmas un rādīt uz citiem. Lietas jāsauc īstajos vārdos: tas ir 

terors savā visbriesmīgākajā izpausmē.  

Vēstnieka kungs, paldies, ka šodien esat te. Šī ir Eiropa. Mēs esam ar jums. 

Un tagad aicinu jūs visus ievērot klusuma brīdi, lai pieminētu upurus.  

 


